
  
Zaken waar de leden van de CR mee bezig zijn geweest in de periode van 6 september tot en 

met 15 oktober 

De CR wil haar achterban informeren over de activiteiten die ondernomen worden. In deze rubriek 

willen we een selectie van activiteiten benoemen die door de leden van de CR zijn ondernomen. 

Mocht je naar aanleiding van dit overzicht vragen en/of opmerkingen hebben, laat het ons dan weten 

via ons mail adres cr@novadic-kentron.nl.  

Vergaderingen 

In deze periode heeft de CR 3x vergadert. Eenmaal met de Raad van Bestuur en 2x onderling. In de 

vergadering met de Raad van Bestuur is ondermeer gesproken over de gang van zaken bij de Dag en 

Nachtopvang in Den Bosch. René is lid van de werkgroep die hieromtrent is gevormd. Verder is 

gesproken over het sluiten van de kliniek van Rodersana in Oirschot. Cliënten die dat wilden zijn 

doorverwezen naar Novadic-Kentron. 

In alle vergaderingen is gesproken over de omvorming van de stichting NK in de BV NK om daarmee 

de integratie binnen het Zorg van de Zaak Netwerk af te ronden. 

In de eigen vergadering heeft Hendrik Hartevelt aangegeven te stoppen met het voorzitterschap van 

de CR. In zijn plaats is René Schors benoemd tot voorzitter en zal Jan van den Brekel het vice-

voorzitterschap op zich nemen. 

In de vergadering van september was Sigrid Wijnbergh als gast aanwezig. Dit was haar laatste CR-

vergadering en de leden hebben aangegeven het jammer te vinden dat zij bij Novadic-Kentron 

vertrekt. De leden danken Sigrid voor de fijne samenwerking en wensen haar het beste voor de 

toekomst.   

 

Afdelingsbezoeken  

Inmiddels is Breda bezocht en daar is de afspraak gemaakt een keer per kwartaal langs te komen. In 

de loop van oktober-november worden de andere afdelingen bezocht. De planning van de 

afdelingsbezoeken is binnenkort op de website van de CR te vinden. De voorkeur gaat uit naar fysieke 

bezoeken van de afdelingen omdat de digitale bezoeken niet hebben gebracht wat gehoopt. Daar 

waar mogelijk zullen de bezoeken dan ook fysiek ingepland gaan worden.  

 

Werkgroepen  

De CR is in diverse NK-werkgroepen vertegenwoordigd. Zo neemt René aan de Coronawerkgroep, 

Arien aan de werkgroep NK Rookvrij. René neemt daarnaast deel aan besprekingen over het 2e hostel 

in Den Bosch. Dit hostel zal naar verwachting op korte termijn van start gaan.   

Gesprek Inspecteur Gezondheidszorg en Jeugd  

René heeft een gesprek gehad met de Inspecteur. Daarbij is besloten dat de Inspecteur in het 1e 

kwartaal 2022 zal aansluiten bij een vergadering van de CR om de leden bij te praten over de aanpak 

van ongeoorloofde relaties op het werk.  

Nieuwe folder Cliëntenraad 

Er is een start gemaakt met de ontwikkeling van een nieuwe folder voor de Cliëntenraad. Het is nog 

niet te zeggen wanneer deze verspreid zal gaan worden.  
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